



澳門科技大學
MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

研究生獎/助學金申請表
APPLICATION FORM FOR POSTGRADUATE SCHOLARSHIPS

研究生院收件記錄
To be filled by SGS:
Received by:

Date: _____



I. 申請人個人資料

PARTICULARS OF APPLICANT

中文姓名
Name in Chinese

外文姓名
Name in English

使用者名稱
Username of OAS

	170				
--	-----	--	--	--	--

電郵地址
E-mail Address

報讀課程
Applied Program

報讀專業
Applied Major

II. 申請獎/助學金信息

INFORMATION OF APPLYING SCHOLARSHIPS

申請獎/助學金原因:
Reason of applying scholarships

可另加附頁 Use one additional sheet if necessary

學習期間獲獎情況(需提供證明文件):
Details of awards during study (Please attach supporting documents)

可另加附頁 Use one additional sheet if necessary

研究成果或發表論文(需提供證明文件):
Research publication or Thesis

可另加附頁 Use one additional sheet if necessary

申請人聲明 DECLARATION:

(1) 本人謹此聲明，上述所填寫的所有資料皆確實無誤，如有不實，貴校有權取消本人之獎/助學金資格。

I declare that all information provided in this application form are all true and correct to the best of my knowledge and understanding. The University has the right to terminate my scholarship at any time if any information given in this form is found later to be false or incorrect.

(2) 本人願意接受澳門科技大學研究生獎/助學金之所有規則。

I accept all the regulations governing Postgraduate Scholarships of MUST.

(3) 本人已知悉及明白『澳門科技大學註冊處個人資料收集聲明』的內容。

I have acknowledged and understood the "Personal Data Collection Statement of Registry of Macau University of Science and Technology".

申請人簽署:
Signature of Applicant

日期:
Date

請於報名截止限期前填妥此申請表及簽字後上載至網上報名系統，或交至/寄回澳門科技大學研究生院，地址：澳門氹仔偉龍馬路澳門科技大學N座N412室，電話：(853) 88972262。

Please fill in and sign this application form, and then upload to the Online Application System, or submit or post it to the School of Graduate Studies before application deadline. Address of the School of Graduate Studies is: Room 412, Block N, Avenida Wai Long, Taipa, Macau. Tel: (853) 88972262.